
Paniğe gerek yok, barajı aşacağız

Demirtaş, “Adayların çok kültürlü, çok
sesli, seçmene hitap etmesi ve
parlamentoyu çalıştıracak yetkinliğe sahip
olmasına dikkat ettik. HDP’nin listesi en
renkli ve Türkiye’yi temsil edebilecek liste
oldu” dedi.

HDP Eşbaşkanı Selahattin Demirtaş, Yüksek
Seçim Kurulu’na (YSK) sunulan aday
listelerine ilişkin ilk değerlendirmesini yaparak
“Paniğe gerek yok, barajı aşacağız” dedi.
Baraj sorununun kendileri açısından tümüyle
ortadan kalktığını söyleyemeyeceğini ifade
eden Demirtaş, “Ak Parti iktidardan düşme,
biz barajı aşma sınırındayız” diye konuştu.
Çözüm sürecinin buzdolabına kaldırıldığına
yönelik iddiları da reddeden Demirtaş,
müzakere heyetinin oluşmamasını,
“Cumhurbaşkanı’nın başka AKP’nin başka
listesi var” gerekçesine bağladı.
Meclis’te HDP grubunda gazetecilerin sorularını yanıtlayan Demirtaş, “Hiçbir
parti seçmenini yüzde 100 tatmin edecek bir aday çıkaramaz. En makul
listeyi çıkardığımıza inanıyorum. Adayların çok kültürlü, çok sesli, seçmene
hitap etmesi ve parlamentoyu çalıştıracak yetkinliğe sahip olmasına dikkat
ettik. HDP’nin listesi en renkli ve Türkiye’yi temsil edebilecek liste oldu. Daha
iyisi olabilirdi, fakat barajı aşma kaygısını gözeterek biraz daha hassas
davrandığımız tercihler oldu” dedi.
Yüzde 50 kadın kotasını yakaladıklarını, diğer üç partinin kadın aday
sayısının toplamı kadar kadın adaya yer verdiklerini belirten Demirtaş, “Bu
yönüyle diğer partiler sınıfta kaldı” diye konuştu.
“Cıvıl cıvıl kampanya”
Kampanya sürecinde 81 ile gideceklerini kaydeden Demirtaş,
“Kampanyamız yeni yaşam üzerine kurulu. Neşeli, cıvıl cıvıl bir kampanya
yapmak istiyoruz. İnsanların gerilimden bıktığını, usandığını söylüyoruz.
Seçim sonrasında bunu kalıcı bir siyasete dönüştürmek istiyoruz” dedi.
Seçim yaklaştıkça provokasyon ihtimalinin arttığıını belirten Demirtaş,
hükümetin önleyici tedbirleri alması gerektiğini söyledi.
“Öcalan’a aktarıldı”
Abdullah Öcalan’a adaylarla ilgili kısa bir aktarım yapıldığını belirten
Demirtaş, “HDP’nin Türkiye’yi kapsayan bir aday profiliyle çıkması gerektiği
fikrini bizimle paylaşmıştı. Tek tek adaylarla ilgili çok değerlendirme
yapmadı” dedi.
“Süreç ilerleyecek”
Çözüm sürecinin buzdolabına kaldırılmadığını, HDP ne kadar başarılı olursa
sürecin o kadar ilerleyeceğini belirten Demirtaş, “Yeni parlamentoda HDP
varsa umutlu olmak için sebep olacak. Yeterince güçlü gelirsek, hele hele
AKP tek başına iktidar olamazsa bence Türkiye rahatlayacak. Süreç daha
rahat ilerleyebilecek” dedi.

Demirtaş, partisinin seçim barajını aşması konusunda da şunları
söyledi:
“Biz hedef olarak AKP’den oy olmak ve AKP’yi geriletmek üzerine bir
kampanya yürütüyoruz. Gençlere şu çağrıyı yapıyorum: Panik yapmaya
gerek yok barajı aşacağız.. Baraj sorunu bizim için tümüyle ortadan
kalkmıştır diyebilecek durumda değilim. HDP’nin baraj sorunu bitti diyecek
durumda değilim. AKP’den ciddi bir kopuş var. Tahminlerime göre AKP tek
başına iktidarı kaybetmenin tam sınırında, biz de barajı aşmanın
sınırındayız. Paniğin, öfkenin nedeni bu.” 
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